

Super November Campaign – 2023

EN	AR																								
<ul style="list-style-type: none"> • The campaign starts on 1st of November and ends on 30th of November 2023. • The campaign includes guaranteed 15% cashback over all E-Commerce transactions (Online purchase transactions). • To subscribe in the campaign, send “SN” to 1120 for only 30 piasters from the registered mobile number only. • Merchant category description is set based on the merchant category code that is given to the merchant from the acquirer bank and which appears on the transaction, noting that only the announced categories will be considered. • Maximum amount of cashback will be calculated based on total purchases done which don't exceed the card limit. • The maximum cashback during the campaign on customer level: <table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse; margin: 10px 0;"> <thead> <tr> <th style="text-align: center;">Card Type</th> <th style="text-align: center;">Max. Cashback (EGP)</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td style="text-align: center;">Gold</td> <td style="text-align: center;">1,000</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">Black</td> <td style="text-align: center;">2,000</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">Platinum</td> <td style="text-align: center;">3,000</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">Signature</td> <td style="text-align: center;">5,000</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">Shabab debit card</td> <td style="text-align: center;">500</td> </tr> </tbody> </table> <ul style="list-style-type: none"> • Campaign only includes the following Arab Bank Visa credit cards (Gold, Black, Platinum, and Signature) and Shabab debit cards. • In case of Shabab accounts having a credit card, cashback will be calculated based on the credit card only. • Transactions with any currency other than EGP or are conducted outside Egypt are not included in the campaign. • Minimum eligible transaction for the campaign is 300 EGP. • The spend on supplementary cards will be added on the primary card and maximum cashback will be applied over all customer cards under the same account. • Cash withdrawal and balance transfer are not included in the campaign. • Cards should be active and not delinquent at draw date. • The bank reserves the right to choose the eligible customers as per available information and bank decision is considered final. • The bank reserves the right to amend the terms and conditions of this campaign at any time upon announcement to the customers by any available channel. • The bank reserves the right to terminate this campaign at any time upon announcement to customers by any available channel. • Cashback amounts will be credited by 31st of December 2023. • Cashback amounts don't replace the minimum payment amount. 	Card Type	Max. Cashback (EGP)	Gold	1,000	Black	2,000	Platinum	3,000	Signature	5,000	Shabab debit card	500	<ul style="list-style-type: none"> • تبدأ الحملة في 1 نوفمبر وتنتهي في 30 نوفمبر 2023. • تشمل الحملة استرداد نقدي مضمون 15% على جميع المعاملات الإلكترونية (معاملات الشراء من خلال الإنترنت). • الاشتراك بالحملة يتم فقط عن طريق إرسال "SN" على 1120 ب 30 قرش فقط من الرقم المسجل في البنك. • يتم تحديد فئات التجار المشاركة في الحملة بناءً على الرمز الكودي المعروف للتاجر لدى البنك التابع له والظاهر في المعاملة لدينا، ولا تحتسب المعاملة إذا كان الرمز الكودي للتاجر خلاف الفئات المعلنة. • يحتسب الحد الأقصى لنسبة الاسترداد النقدي من مجموع حركات الشراء بما لا يتعدى الحد الائتماني الممنوح للبطاقة. • الحد الأقصى لقيمة الاسترداد النقدي طوال فترة الحملة على مستوى العميل: <table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse; margin: 10px 0;"> <thead> <tr> <th style="text-align: center;">نوع البطاقة</th> <th style="text-align: center;">الحد الأقصى للاسترداد النقدي</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td style="text-align: center;">جولد</td> <td style="text-align: center;">1,000</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">بلاك</td> <td style="text-align: center;">2,000</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">بلاتينيوم</td> <td style="text-align: center;">3,000</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">Signature</td> <td style="text-align: center;">5,000</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">بطاقة شباب للخصم المباشر</td> <td style="text-align: center;">500</td> </tr> </tbody> </table> <ul style="list-style-type: none"> • الحملة تشمل فقط بطاقات Visa البنك العربي الائتمانية التالية (جولد، بلاك، بلاتينيوم، Signature) وبطاقات شباب للخصم المباشر. • في حالة أن حساب العميل شباب يحمل بطاقة ائتمانية مشمولة بالحملة فإنه يتم احتساب الاسترداد النقدي على البطاقة الائتمانية فقط. • تشمل الحملة المعاملات المحلية فقط ولا تشمل المعاملات التي تتم باي عملة غير الجنيه المصري أو خارج مصر. • الحد الأدنى للمعاملات المقبولة في الحملة هو 300 جنيه مصري. • يتم احتساب عمليات الشراء التي تتم على البطاقات الفرعية لصالح حامل البطاقة الرئيسية ويطبق الحد الأقصى للاسترداد النقدي على الحساب الواحد للعميل لجميع البطاقات. • لا تشمل الحملة عمليات السحب النقدي وتحويل الرصيد. • يجب أن تكون البطاقات المؤهلة نشطة وغير متعثرة عند موعد الاسترداد النقدي يحتفظ البنك العربي بحقه في اختيار العملاء المؤهلين بناءً على المعلومات المتوفرة لهم عند تاريخ اتخاذ القرار ويعتبر قرار البنك نهائياً بهذا الخصوص يحق للبنك القيام بتعديل الشروط والأحكام الخاصة بالحملة في أي وقت وكما يراه مناسباً مع إشعار العملاء بذلك بأي من الطرق المتاحة. • يحق للبنك إنهاء هذه الحملة في أي وقت مع إشعار العملاء بذلك بأي من الطرق المتاحة. • يتم قيد قيمة الاسترداد النقدي في موعد أقصاه 31 ديسمبر 2023. • لا يعتبر الاسترداد النقدي بديل عن دفعة الحد الأدنى للسداد. 	نوع البطاقة	الحد الأقصى للاسترداد النقدي	جولد	1,000	بلاك	2,000	بلاتينيوم	3,000	Signature	5,000	بطاقة شباب للخصم المباشر	500
Card Type	Max. Cashback (EGP)																								
Gold	1,000																								
Black	2,000																								
Platinum	3,000																								
Signature	5,000																								
Shabab debit card	500																								
نوع البطاقة	الحد الأقصى للاسترداد النقدي																								
جولد	1,000																								
بلاك	2,000																								
بلاتينيوم	3,000																								
Signature	5,000																								
بطاقة شباب للخصم المباشر	500																								

